
 

Beste Susanne, 

 

Een goed team is samengesteld uit verschillende mensen, die allemaal iets 

bijdragen aan het grotere geheel. In veel opzichten was jij voor onze CDA-

fractie van groot belang. 

 

- Met jouw financiële achtergrond nam jij het voortouw in financiële discussies binnen de 

fractie én nam jij nieuwe raadsleden bij de hand. Dat gold voor onze eigen fractieleden, 

maar je was ook beschikbaar voor andere CDA-fracties.  

 

- Daarnaast beschik je over een groot netwerk binnen het CDA. Door jouw bestuurstaken en 

werkzaamheden bij onder andere het CDA Brabant, CDA Vrouwen en talloze CDA-

campagnes heb je veel mensen binnen onze partij leren kennen én zij hebben jou leren 

kennen. Regelmatig kon jij jouw landelijke connecties gebruiken om Astense belangen 

onder de aandacht te brengen of werkbezoeken van bijvoorbeeld ministers Wopke Hoekstra 

en Karien van Gennip aan de gemeente Asten te regelen. 

 

- Binnen onze fractie ben jij ook al jaren de secretaris. Een niet te onderschatten functie. Of 

het nu gaat om de contacten met inwoners, het beantwoorden van vragen aan de fractie of 

het regelen van onze achterbanvergaderingen wij konden altijd een beroep op jou doen. 

 

Die enorme betrokkenheid bij het CDA siert jou, maar die hield niet op bij onze partij. Jij begon 

jouw politieke carrière ooit, nadat je als voorzitter van het eerste CPO-project voor 

starterswoningen aan de Strohuls de gemeenteraad toesprak. In de jaren daarna bleef jij je 

inzetten voor de gemeenschap als bestuurslid of vrijwilliger bij bijvoorbeeld Sancta Maria, de 

Goede Doelenweek en de VVV. Binnen onze partij wordt regelmatig gesproken over het belang van 

het maatschappelijk middenveld. Jij hield het niet bij spreken, maar voegde de daad bij het woord 

en daarvoor zijn wij jou heel erkentelijk. Jij was en bent al jaren een echte ambassadeur voor onze 

partij binnen de Astense en Ommelse gemeenschap. 

 

Susanne, na 16 jaar als raads- en commissielid neem jij nu afscheid van de actieve 

gemeentepolitiek. Op jonge leeftijd werd jou de kans geboden om politiek actief te worden en die 

kans heb jij met beide handen aangegrepen. Ook als er teleurstelling waren liet jij je niet uit het 

veld slaan. Binnen het CDA hebben wij afspraken over hoelang iemand politiek actief kan zijn. Jij 

begrijpt die afspraken als geen ander en hebt vorig jaar aangegeven, dat jij bereid bent plaats te 

maken als nieuw talent zich aandient. Het is een groots gebaar dat jij die ruimte wilt bieden aan 

anderen, terwijl jijzelf ook nog volop geniet van de politiek. Gelukkig is onze partij groot en blijf jij 

ook behouden in een andere functie voor onze lokale CDA-afdeling. Als wij jou in drie woorden 

mogen omschrijven: deskundig, betrokken en loyaal. Dank voor alles wat jij de voorbije 16 jaar 

binnen onze fractie en voor onze lokale afdeling hebt gedaan. 

 

Heel hartelijk dank voor alles. 
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Beste Jos, 

 

Een gezin met drie opgroeiende kinderen, een akker- en vleesvarkensbedrijf 

runnen samen met jouw broer, een fulltime baan bij Agrifirm, lid van het algemeen bestuur van het 

Waterschap Aa en Maas en gemeenteraadslid in Asten. Het is een indrukwekkend lijstje aan rollen, 

helemaal als je beseft dat die taken door één persoon worden uitgevoerd. Vrijwel niemand lijkt 

zoveel uren in een dag te kunnen stoppen als jij. 

 

In een recent krantenartikel gaf je aan dat jouw werk en de politiek sterk op elkaar lijken. In beide 

gevallen verkoop je producten op basis van goede argumenten. Dat is een interessante gedachte, 

maar er komt meer bij kijken om een goed politicus te zijn. Sinds jouw introductie in de 

gemeenteraad 16 jaar geleden val je op door jouw makkelijke manier van communiceren. Je zegt 

waar het op staat, draait nergens om heen, durft door te vragen, kunt het debat voeren. Een 

bijzonder pluspunt is de manier waarop jij ook ontspanning in verhitte discussies weet te brengen: 

met humor, met een kwinkslag. 

 

Wat jou ook typeert zijn de spreuken en gezegden. Als wij die door de jaren heen hadden 

verzameld, dan hadden we een mooi wand met tegeltjes verzameld. Wat te denken van: ik wil best 

groen denken, maar niet rood staan. Je kunt niet in één keer van kelder op de zolder springen. 

Regeren is delegeren. Als je in de wei veel gras wilt hebben, moet je niet bij de andere koeien gaan 

staan. Het gebruiken van spreuken was nooit een kunstje, maar een effectieve manier om iets op 

een begrijpelijke wijze duidelijk te maken. Die kunst beheers jij als geen ander. 

 

In de politiek gaat het over de inhoud, maar de relatie is misschien wel belangrijker. Zodra dat jij 

in de auto zit, dan wordt er gebeld. Veel gebeld. En lang gebeld. Behalve als jij bij de volgende 

klant op de plak staat. Dan volgt er middenin een verhaal: “Ik ben bij de klant. Ik moet ophangen.” 

In de auto worden lijntjes gelegd, ideeën besproken en relaties onderhouden. In het buitengebied 

in Asten is er geen huis, boerderij of bedrijf te vinden of jij weet wie er woont en wat er speelt. 

Jarenlang heb jij je als volksvertegenwoordiger voor Heusden en de agrarische sector bewezen. 

 

Met jouw vertrek uit de Astense politiek komt er een einde aan 16 jaar raadslidmaatschap namens 

het CDA, waarvan jij 8 jaar ook onze fractievoorzitter bent geweest. In die 16 jaar heb je veel 

mensen zien komen en gaan. Steeds weer bood jij ruimte aan jonge en nieuwe mensen om zich 

binnen de fractie te bewijzen. Als er hulp geboden moest worden, was jij altijd bereikbaar (als je in 

de auto zat). Daarnaast kunnen we nog altijd op jou bouwen, zoals bij de laatste 

gemeenteraadsverkiezingen. 

 

Wij gaan jouw unieke manier van politiek bedrijven en communiceren missen, maar gelukkig blijf 

je voor onze partij behouden. Jaren geleden heb jij de eerste stappen gezet als algemeen 

bestuurslid bij het waterschap. Als je hoort met welk enthousiasme jij over water praat, dan is 

duidelijk waar jouw bestuurlijke toekomst kan liggen. Voor nu resteert ons jou heel hartelijk te 

danken voor die ongekende hoeveelheid werk die jij in onze lokale CDA-afdeling hebt gestopt 16 

jaar lang.  

 

Jos, dank voor alles dat je voor het CDA in Asten, Heusden en Ommel hebt betekend. 


